國家同步輻射研究中心SRPO-1100385  投標標價清單
(NSRRC SRPO-1100385 Price List of Tender)
	項目(Item)
	標的名稱、規格及型號(Bid model or spec. & Terminology)
	數量(Qty)
	單價(Unit price)
	本項總價(Sub-total price)
	生產/製造/供應者(original manufacture or supplier)
	備註(Remark)

	1
	超快雷射系統
Ultrafast Oscillators
	1 set
	
	
	
	詳規格書See specifications

	2
	總計Total
	
	
	
	
	

	幣別(Currency)：請勾選(Please select one as the following:)

□外幣(Your currency)     （Our trade terms: DPU NSRRC’s Jobsite unloaded, Incoterms 2020）  

□新台幣總標價：  仟   佰   拾   萬   仟   佰   拾   元 整(含稅)

總標價(Total Price): NT                （Tax included）(For domestic bidder only) 
※本國廠商投標者,則以新台幣報價,惟外國廠商者得以外幣報價，新台幣與外幣報價同時進行比價時，將以新台幣未稅價格與外幣報價進行比價(外幣報價將以決標前一辦公日臺灣銀行外匯交易收盤即期賣出匯率折算新台幣)。

※Bid of domestic Bidder(s) shall be submitted with New Taiwan Dollars, Bid of international Bidder(s) shall be submitted with any foreign currency bid price, which is acceptable by the Bank of Taiwan, Your New Taiwan Dollars Bid price without business tax will be make a price comparison with any foreign currency Bid price based on the closing rate of spot foreign exchange selling by the Bank of Taiwan on the first working day prior to the date of award.
報價商名稱(Bidder’s legal & full English name)：

統一編號（國內投標商請填入/ For domestic bidder only）：             

電話及傳真號碼(Bidder’s Tel & Fax number)：

投標廠商章或負責人章(外國廠商則由有權人簽署)：
Sealed by the Tenderer or its Responsible Person ( or signed by authorized person of foreign Tenderer )：



	


本清單應依下列規定填寫(Please fill this form out by the following notes)：
一、本清單可由廠商自行影印加頁填寫。(NSRRC accepts Bidder to add line(s) of this form, if needed.)
二、有下列情形者，應分項填寫本清單 (1)招標文件規定之主要部分(Main part of this Bid)；(2)招標文件規定應分項標示價格之項目(Please list your price item by item according to the list) 
3、 投標標的產地(敘明國家或地區)：(Please indicate the original manufacture)
4、 續前項，屬進口者，其出口國家或地區(For domestic bidder only)：
